



Protokoll styrelsemöte S04

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Henrik Montan	Industrimästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Edward Linderöth-Olson	SRD-ordförande
	Tobias Johannesson	Programmästare
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Jacob Gradén	Revisor
	Erik Lundh	E-ordförande

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:11
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar
- §4 Föredragningslista Godkännes med tillägget §9.5 die Mauer §9.6 Utedischo §9.7 Teknikfokusbudget
- §5 Föregående mötes Godkännes med ändringar av datum på §10
- §6 protokoll
Beslutsuppföljning Punkten om de nya reglerna för kassaappraten stryks från beslutsuppföljningen då den inte gällde oss
- Tobias har inte fått med sig presentpappret, styrelsen beslutar att vi besöker F-sektionen under deras styrelsemöte på onsdag
- Erik har inte kontaktat ETF än, bordlägger att han ska kolla upp information till nästa möte
- Felix har inget nytt att rapportera om styrelsetröjorna.
- §7 Mötesrapporter SRD har haft möte, men Edward närvarade inte.
- Sofie hälsar att hon har haft möte med den nya D´du -redaktören
- Lux har haft Cafemöte, förfrågan har kommit upp om att slippa folk i förrådet (se §9.5) och att de lovar att städa iDét lite oftare.
- Erik meddelar att Staben har fått sin första sponsor till nollningen, har även beställt chepsar
- §8 Meddelanden Felix meddelar att det vid 17.00 är kvällsmöte senare idag.
- Tobias hälsar att det är filmkväll imorgon, temat kommer att vara kärlek.



Erik meddelar att han var irriterad över hur städningen sköttes i iDét, men det har blivit ändring på det hela efter ett argt mejl han skickat till cafét.

Fredrik meddelar att han har städat upp i snejk.

Edward har ett kvällsmöte med SRD på torsdag, då de inte hinner med alla punkterna under lunchmöterna

DWWW har möte ikväll och ska koda på lördag.

Revisorerna hälsar att de är nöjda med hur mästerierna sköts, meddelar att man ska tänka på att hålla koll på lagerstatusen.

- §9 Ekonomiskt läge Fredrik meddelar att det snart kommer att bli ont om pengar, köket och teknikfokus tar sitt, men efter teknikfokus kommer pengar att börja trilla in. Han har inga direkta siffror men man bör tänka efter lite innan man ska göra stora utgifter. Linus arbetar fram en likviditetsbudget.
- §9.5 die Mauer Cafémästeriet anser att de inte vill att någon utom de ansvariga inom cafét samt ordförande och skattmästaren, ska ha tillgång bakom die Maur. De vill ha bättre koll på vilka som kommer in bakom muren samt minska svinn. Styrelsen tog beslut i frågan alla röstade för.
- §9.6 Utedischo Erik vill ha hjälp att hitta en Utedischoansvarig. Förslag kom att bjuda in valberedningsordföranden då vi har många stora V.A.Kanta poster.
- §9.7 Teknikfokusbudget Industrimästeriet har tagit fram en budget som visas för styrelsen för vad de tror teknikfokus kommer att gå på efter samtliga avdrag. Ändringar jämfört med tidigare år är att grundavgiften för företagen har ökat med 1000kr. I övrigt kommer det att ligga på en ungefärlig identisk budget jämfört med förra året. Budgeten godkännes av styrelsen
- §10 Övrigt Policydokumenten blir större och större, Erik vill ha information nedskrivna och sedan samla samtliga en kväll och gå igenom punkterna.
- §11 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13.02

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande